Firebird Youth Chinese Orchestra (FYCO) 火鳳青年國樂團

Chinese Music Education for Youth《少年國樂教育計劃》招生

Lessons in Chinese Music Instruments 國樂課程

MISSION

FYCO promotes Chinese music as an integral part of Chinese American culture by training young musicians to play traditional instruments, thereby strengthening the Chinese community and enhancing the cultural diversity and richness of American Society.

Instruments: Suona, Sheng, Dizi, Liuqin, Pipa, Ruan, Erhu, Cello, Bass. (Please browse FYCO's website for information on these instruments)

Annual Tuition: \$500

Beginner students of Suona and Sheng may apply for scholarship after final exam at end of school year.

Requirements:

Must be genuinely interested in music With no music experience: age 7-10 With instrument experience: age up to 12 With orchestra or band experience: age up to 14

Enrollment: Continuous through periodic audition. Send email to fyco@fyco.org. Please state the following: name, age, and sex of the student, instrument of interest, and music experience. Class space is limited.

Audition: Date and time to be notified by email after enrollment

Location: Music Department, San Jose City College 2100 Moorpark Avenue, San Jose, CA 95128

Applicants will be tested on intonation, rhythm, musical memory, performance on piano or other instruments. Applicants who show a certain level of proficiency may be considered for immediate placement in the Junior or Senior Group.

Applicants with instrument experience please bring instrument(s) to the audition.

Audition Fee: \$30, check only, payable to FYCO.

Acceptance Notice: Issued after Labor Day

Classes start on Sunday, September 9, 2007

Held regularly on Sunday afternoons

1:30 - 2:20 Suona, liugin, ruan, erhu

2:30 - 3:20 Basic Ensemble

3:30 - 4:20 Sheng, Dizi, Pipa, Cello, Bass

Location: Music Department, San Jose City College

Instructors: FYCO resident artists

For more information:

www.fyco.org Tel: (408) 253-5998

- * For quality concerns, all instruments must be purchased from FYCO.
- ** All beginner students are required to take the Basic Ensemble class 2:30-3:20 pm

◆ Coming This Fall ▶

LIVE EDUCATIONAL WERSITE

Learn about Chinese Music, Instruments and Chinese Orchestra

on FYCO.ORG

- History & Introduction
- Video Clips of Live Performaces
- Useful Information













樂團宗旨

以誠為本,以信為源,以責為綱, 以簡為方,以怨為戒,以和為要。 不斷學習、不斷進步,致力發展民族管絃音樂。

教授樂器: 嗩吶、笙、笛、柳琴、琵琶、阮、二胡、 大提琴、低音提琴 (樂器瀏覽見樂團網頁)

年度學費: 五百元

嗩吶、笙初學者可於期末考試後申請獎學金

學生條件:必須俱備良好音樂素質

初學者:七至十歲 具器樂基礎者:至十二歲

具管絃樂團或管樂隊經驗者:至十四歲

報名方法:以電子信 fyco@fyco.org 報名,請注明考 生姓名、年齡、性别、選修樂器、及音

樂背景。

考試時間:報名後以電子信通知

考試地點:聖荷西市立學院音樂系

2100 Moorpark Avenue, San Jose

考試内容:聽力、節奏、音樂記憶、鋼琴或其他樂器

演奏。具相當程度者,可直接插班少年組

或青年組。

報 考 費:報名費三十元 錄取通知:以電子信通知

上課時間:二〇〇七年九月九日起,每週日下午

1:30 - 2:20 嗩吶、柳琴、阮、二胡

2:30 - 3:20 基礎合奏

3:30-4:20 笙、笛、琵琶、大提琴、低音提琴

上課地點:聖荷西市立學院音樂系

2100 Moorpark Avenue, San Jose

資:火鳳青年國樂團駐團藝術家

www.fyco.org 電話: (408) 253-5998